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Riek Vink

Van:

Verzonden: woensdag 23 januari 2019 10:00

Aan: Gemeente Heerde

Onderwerp: Brief gemeenteraad

Bijlagen: brief aan gemeenteraad over afwijzing.doc

LS, 

hierbij doe ik u een brief van de Dorpsraad Wapenveld aan de gemeenteraad van Heerde toekomen.  

Met vriendelijke groeten 

Jan Nitrauw, secretaris Dorpsraad Wapenveld  



 

 

Aan: Gemeenteraad Heerde 

          Postbus 175 

          8180 AD Heerde  

 

Betreft: afwijzing steunaanvraag doorontwikkeling Dorpsplan Wapenveld   

Wapenveld, 23 januari 2019  

Geachte leden van de gemeenteraad,  

Op 30 december 2018 ontvingen het bericht dat het college in haar vergadering van 18 december 

besloten heeft om ons verzoek om een bijdrage voor de doorontwikkeling van het Dorpsplan 

Wapenveld waarvoor wij op 7 mei een aanvraag indienden, heeft afgewezen.  

Het zal duidelijk zijn dat wij daarover zeer teleurgesteld zijn. Al was het alleen al over de periode 

van 9 maanden (!) die er ligt tussen de aanvraag en de beslissing. Waarvoor overigens excuus is 

gemaakt. In de periode tussen de aanvraag en de beslissing hebben wij zes keer aan de bel 

getrokken en gevraagd om een antwoord op de aanvraag.  

Even kort: al op 12 september 2017 hebben wij in het periodieke overleg met het college 

aangegeven te willen komen tot een doorontwikkeling van het Dorpsplan. Dit omdat een groot deel 

van het aan de gemeente en uw raad in november 2011 aangeboden Dorpsplan, is uitgevoerd. Nadat 

pogingen om Hogeschool Windesheim en DKK bij een vervolg te betrekken op niets uitliepen, 

namen wij in februari 2018 kennis van het onderzoek dat het bureau KeizersVisser in opdracht van 

de gemeente Heerde voor de kern Veessen is uitgevoerd en ook volledig betaald. De aanpak en het 

resultaat van dit bureau leek ons ook prima voor Wapenveld. Na een verkennend gesprek met Ineke 

van Kalteren heeft zij namens KeizersVisser een offerte uitgebracht voor een onderzoek in 

Wapenveld.  

We hebben op 7 mei de aanvraag onderbouwd door de offerte van KeizersVisser ingediend via de 

dorpscontactambtenaar. Ondertussen zijn wij op zoek gegaan naar co-financiering en daarvoor steun 

gevonden bij de Rabobank, de vereniging Jan Nienhuis en Triada. Zij zegden totaal 5.000 euro toe. 

Op 20 juni is dit ook meegedeeld in een overleg met wethouder Jan Berkhoff. Dat is op 24 

september nog eens herhaald. We hebben zowel in ambtelijke als bestuurlijke contacten nooit 

gehoord dat de op 28 april afgekondigde budget freeze toekenning van de aanvraag onmogelijk zou 

maken.  

Op 18 december besluit het college van b en w dan uiteindelijk om het verzoek niet in te willigen. 

Argumenten zijn: er is geen budget beschikbaar, de Dorpsraad zou naar een andere structuur en/of 

inkomstenbronnen moeten zoeken en er wordt een Omgevingsvisie opgezet. Daar gaan we 

onderstaand op in.  



 

 

Bezwaren Dorpsraad 

− Ten aanzien van de budget freeze: deze is door college per 25 april afgekondigd en kwam 

volledig uit de lucht vallen. Onze aanvraag is 7 mei ingediend. College had dus de aanvraag 

meteen kunnen afwijzen, inhoudelijke beoordelen op basis van dit argument was niet nodig 

geweest. Nu moesten we negen maanden wachten op een reactie en, ondanks het excuus, 

lijkt het toch wel erg op onbehoorlijk bestuur.  

− Gezien de lange tijdsduur had een meedenkend college ons ook kunnen voorstellen in 

contact te zullen treden met uw raad en de aanvraag door te schuiven naar de begroting 

2019.  

− Het bevreemdt ons dat de aanvraag wordt geweigerd op grond van artikel 8, lid 2d. Voor een 

onderzoek naar de wenselijkheid van een MFC in Veessen, gaf de raad een krediet van 

50.000 euro waarvan uiteindelijk 5.000 werd gebruikt. Bij dat onderzoek kregen de 

inwoners gelegenheid om al hun wensen op tafel te leggen die ook in het uiteindelijke 

rapport zijn verwerkt. Na de presentatie in februari 2018 werd ook meteen 10.000 euro 

beschikbaar gesteld om 'laaghangend fruit' te plukken. De afwijzing van een verzoek uit 

Wapenveld doet geen recht aan het principe 'gelijke monniken, gelijke kappen'.  

− In haar afwijzing krijgen wij het gevoel dat het college op de stoel van ons bestuur gaat 

zitten met de opmerking dat inwoners etc. maar lid en/of donateur moeten worden. Een en 

andermaal is uitgelegd dat wij, om snel te kunnen opereren, hebben gekozen voor een 

stichtingsvorm waarbij we al die jaren veel inspanningen hebben gepleegd om te komen tot 

cofinanciering. De hierover jaarlijks bij de gemeente ingediende financiële overzichten, 

nadat uw raad in 2012 uit de pot wijkgericht werken 35.000 euro toekende, hebben in al die 

jaren nooit aanleiding gegeven tot opmerkingen. En ook nu wordt de helft van het 

onderzoek weer door andere partijen betaald. Dat duidt volgens ons toch zeker ook op 

draagvlak!   

− De opmerking in de afwijzing dat het maken van de Omgevingsvisie in feite neer komt op 

een 'dorpsplanachtige ontwikkeling' doet ons inziens geen recht aan wat een Dorpsplan in 

feite is. De Omgevingsvisie die men nu voor staat is voor ons veel te abstract. Gemeenteraad 

en college omarmen de participatie-gedachte. Net als in 2011 willen wij graag van de 

bevolking zelf horen welke ontwikkeling van het dorp hen voor ogen staat. Inspreken bij het 

maken van een visie heeft ons inziens weinig van doen met burgerparticipatie. Dat moet aan 

de voorkant gebeuren en voor ons is de beste manier het uitvoeren van een onafhankelijk 

onderzoek waar bewoners van Wapenveld, net als bij het Dorpsplan, hun ideeën en 

suggesties op tafel kunnen leggen. Dat de Dorpsraad bereid is om eventuele vragen van de 

zijde van de gemeente om de bereidheid van de inwoners te peilen om wat voor de 

samenleving te betekenen, staat buiten kijf.  

 

Daarom: wij verzoeken wij u met klem om de gevraagde bijdrage van 5.000 euro voor dit 

onderzoek alsnog toe te kennen en zo een bijdrage te leveren aan een ontwikkeling die in 2011 

succesvol is ingezet en die wij als een belangrijke motivatie zien voor de continuïteit in ons werk 

als Dorpsraad.  

 

Met vriendelijke groeten namens het bestuur,  

 


